

## MARI PELAJARI CARA

### BERDAGANG INDEKS NIAGA HADAPAN FBM MID 70

#### Apakah Indeks Niaga Hadapan FBM MID 70?

- ▶ FM70 adalah Kontrak Niaga Hadapan Indeks Mini FTSE Bursa Malaysia Mid 70 dalam denominasi Ringgit Malaysia (MYR) yang didagangkan di Derivatif Bursa Malaysia, memberikan peserta pasaran pendedahan kepada konstituen yang mendasari Indeks FTSE Bursa Malaysia Mid 70 (FBM Mid 70).
- ▶ FM70 adalah kontrak niaga hadapan yang diselesaikan secara tunai dalam Ringgit Malaysia yang memberikan kos kemasukan yang lebih rendah bagi mereka yang mencari peluang dagangan alternatif.



#### Kelebihan Berdagang di FM70

##### ▶ Pendedahan kepada Konstituen Indeks FTSE Bursa Malaysia Mid 70 (FBM Mid 70)

Dalam satu Kontrak Niaga Hadapan, FM70 memberikan para pelabur pendedahan kepada sekumpulan 70 saham terbesar dari segi permodalan pasaran yang disenaraikan di Bursa Malaysia.

##### ▶ Keupayaan Jualan Jangka Turun

Keupayaan untuk menjual terlebih dahulu dan membeli kemudian untuk menutup kedudukan dagangan anda.

##### ▶ Dagangan Leveraj

Pasaran niaga hadapan membolehkan untuk mendepositkan peratusan kecil daripada nilai nosional kontrak (dikenali sebagai Margin Permulaan) dan melalui "leveraj" memberikan pendedahan yang lebih besar kepada indeks pendasar dengan hanya sebahagian kecil daripada jumlah nilai kontrak.

##### ▶ Arbitraj

Peluang untuk memanfaatkan daripada timbulnya perbezaan harga antara FM70 dan indeks pendasar.

##### ▶ Ketersambungan ke Seluruh Dunia

Boleh diakses secara global melalui platform dagangan CME Globex® menawarkan produk Derivatif Bursa Malaysia.

#### Bila Berdagang

Isnin hingga Jumaat (Waktu Malaysia)

Sesi dagangan pertama: 8:45 pagi hingga 12:45 petang

Sesi dagangan kedua: 2:30 petang hingga 5:15 petang

#### Bagaimana Mendapat Keuntungan daripada FM70 di Pasaran Bul dan Bear

##### SENARIO:

Penguatan pasaran semasa pertumbuhan ekonomi yang kuat

Dijangka MENINGKAT...

##### Langkah 01

Beli satu Kontrak FM70 pada 14,465

##### Langkah 02

Dengan andaian kontrak FM70 meningkat kepada 14,803.  
Jual satu kontrak FM70 pada 14,803 untuk menutup kedudukan awal

\*Oleh itu, keuntungan kasar pada FM70: MYR1,352.00 (MYR 4.00 x 338 mata)



##### SENARIO:

Pasaran sedang meningkat dan dijangkakan akan berlaku pembetulan serta penurunan dari tahap tertinggi baru-baru ini

Dijangka MENURUN...

##### Langkah 01

Jual satu Kontrak FM70 pada 14,465

##### Langkah 02

Dengan andaian kontrak FM70 menurun kepada 14,220.  
Beli satu kontrak FM70 pada 14,220 untuk menutup kedudukan awal

\*Oleh itu, keuntungan kasar pada FM70: MYR 980.00 (MYR 4.00 x 245 mata)

#### Nota:

1. Margin permulaan adalah untuk didepositkan dengan Broker Niaga Hadapan sebelum dagangan dilakukan.
2. Kedudukan terbuka adalah tertakluk kepada 'mark-to-market' harian yang mungkin memerlukan margin tambahan untuk didepositkan.
3. Kos transaksi telah dikecualikan dalam contoh di atas.

#### PENAFIAN

Dokumen ini hanya untuk tujuan dalam Bursa Malaysia Berhad dan/atau kumpulan syarikat Bursa Malaysia ('Bursa Malaysia'). Dokumen ini dimiliki oleh Bursa Malaysia. Tiada bahagian daripada dokumen ini adalah untuk dihasilkan semula atau dihantar dalam sebarang bentuk atau medium elektronik atau mekanikal, termasuk fotokopi, rakaman atau cara lain tanpa mendapat keizinan bertulis daripada pemilik dokumen.